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Verslag van de openbare ledenvergadering Stichting Wijkplatform ´s-Heerenberg 
Oost d.d. 13 juni 2023 
 
Aanwezig:    J. Jeurnink, J. de Lange, P. Berendsen, N. Geurts, L. Tacke, M. Lasnier, P. 

Lasnier, J. Morak, H. van Straten, P.Kivit, M. Kniest wnd. voorzitter en 
secretaris  

 
Afwezig met kennisgeving: Annie Jansen, Lies Verheij.en R. Geers. 

 
1.  Opening en mededelingen 

M. Kniest neemt het voorzitterschap waar en opent de vergadering.  

Voor wat betreft de VVL-velden en het voormalig AH-pand zijn er ontwikkelingen gaande. 

De projectleiding zal hierover binnenkort informatie verstrekken.  

Voor wat betreft de warmtetransitie zijn er geen grote ontwikkelingen, het Wijk-warmtecafé 

is als teleurstellend ervaren. Er werden geen concrete plannen voor een warmtenet e.d. 

gepresenteerd, evenmin werden bruikbare alternatieve plannen uiteengezet. Er zal navraag 

worden gedaan naar de structuur van de plannen voor de warmtetransitie. 

 
2. Ingekomen stukken 

       De secretaris geeft een kort overzicht van de ingekomen stukken.  

     - S. Kessen. Op 20/3 in Gouden Handen informele bijeenkomst stand van zaken uitvoering 
en stand van zaken visie. 

     - Maai- en snoeischema’s, rekening houden met broedseizoen noodzakelijk. 

     -  Vragen vanuit E. Geers, W. Linssen en R. Geurts: S. Kessen goed beantwoord door het 
wijkplatform. 

     -  JCL, gevaarlijke stoffen, geen uitbreiding bedrijfsactiviteiten. 

 

3. Verslag openbare ledenvergadering d.d. 14 maart 2023 

         Het verslag wordt zonder op- of aanmerkingen goedgekeurd. 

 

 4.       Informatiebijeenkomst bedrijfsactiviteiten, opslag gevaarlijke stoffen, DocksNLD(2) 

voor wijkbewoners, informatiewensen en datum/locatie 

    - W. Linssen en R. Geurts merken op dat de provincie “iets” doet, de gemeente “iets” doet 

maar dat men van elkaar schijnbaar niet weet wie wat doet. Een evacuatieplan voor een 

grote calamiteit lijkt niet voorhanden. Accu’s vallen blijkbaar weer onder de provincie.  
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Een algemene informatieavond voor wijkbewoners zou mogelijk in samenwerking kunnen 

plaatsvinden met SBBS (Stichting Belangenbehartiging Bedrijventerreinen ’s-Heerenberg) 

en Dorpsbelangen Lengel. Dit wordt nog nader besproken. 

 

5. BurendagBBQ Oost Kijkt Vooruit zaterdag 23 september 2023  

 Op 23 september a.s. vindt weer de viering van Burendag plaats op De Bongerd, nadere 

berichten volgen.  

 

6. Wijk- warmtecafé 8 juni 2023, warmtewandeling door de wijk en Energieloket 

Achterhoek, terugblik en vooruitblik aardgasvrij ’s-Heerenberg  

De informatieavond was erg druk bezocht maar viel inhoudelijk tegen. Er was globale 

informatie voor huiseigenaren die wel interessant was. Flatbewoners kwamen nog niet aan 

bod, vragen van huurders kwamen ook nog niet aan bod. De communicatie was niet 

optimaal. 

7. Visie ’s-Heerenberg Oost, stand van zaken uitvoering 

7.1 VVL-terreinen, nadere informatie volgt, bouwkundig plan ontvangen 

7.2 Schapenweide on hold, geen bijzonderheden. 

7.3 De Bongerd Informatie- en Trefpunt; activiteiten, vestiging Re-free 

7.4 Drieheuvelenpark Geen bijzonderheden. 

 

8. Werkzaamheden herinrichting Lengelseweg  en Oude Doetinchemseweg (VCP) 

 J. de Lange merkt op dat een mevrouw met rollator graag planken wil om toch via de 

kortste weg richting het centrum te kunnen tijdens de werkzaamheden aan de Lengelseweg. 

De voorzitter antwoordt dat het wijkplatform zal vragen of er voor ouderen en kinderen in 

planen kan worden voorzien.  

 

9. Wat verder ter tafel komt 

     - W. Linssen vraagt of de Lengelseweg één of twee trottoirs krijgt. De voorzitter antwoordt 

dat de Lengelseweg in twee delen wordt opgesplitst, deel 1 en deel 2. Voor niet elk deel 

van de Lengelseweg zullen 2 trottoirs mogelijk zijn in verband met de beschikbare 

wegbreedte. Zie ook de website www.montferland.info/herinrichtinglengelseweg 

    - Dhr. Jeurnink merkt op dat de parkeerplaats gelegen aan de Wal achter De Snor een 

aanfluiting is. Het is jammer van de natuur en het zicht op het historische deel van de stad. 

Op De Bongerd zijn er parkeerplaatsen genoeg, een tweede centrumfunctie zou een 

ontlasting van het historische centrum zijn.  

http://www.montferland.info/herinrichtinglengelseweg
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- P. Hoogeveen merkt op dat de vakantietijd weer zorgt voor veel geparkeerde 

kampeervoertuigen in de woonwijken. In de APV zijn hiervoor richtlijnen maar niet alle 

wijkbewoners houden zich hieraan en staan veel te lang op één plaats in de wijk. De wijken 

geven in de vakantietijd een rommelig aanzien van kampeervoertuigen, kabels, dozen etc.  

   - J. de Lange merkt op dat hangjeugd veel overlast veroorzaakt, er wordt op ramen geklopt, 

met stenen gegooid, de Hitlergroet wordt gegeven, met e-bikes wordt over trottoirs gereden 

en er wordt gedreigd. BOA’s en politie doen niets. P. Hoogeveen zegt dat altijd in het 

Trefpunt op het spreekuur BOA/politie kan worden bezocht om deze klachten in te dienen. 

Het is echter voorgekomen dat de BOA niet aanwezig was op het spreekuur. Dit wordt aan 

de projectleiding doorgegeven. 

   - N. Geurts vraagt of er een actiepuntenlijstje kan worden bijgehouden. De voorzitter 

antwoordt bevestigend.  

   - Op vraag van de wnd. Voorzitter antwoordt de vergadering dat niemand voorzitter wil 

worden. Naar de loopplanken voor de rotonde en de hangjongerengroep 12-18 jarigen 

wordt navraag gedaan. 

 

11.  Rondvraag en sluiting 

       - P. Hoogeveen merkt op dat veel afvalbakken plotseling “verdwenen” zijn, ze zijn 

gedemonteerd door de Gemeente Montferland. Het zwerfafval neemt zienderogen toe. 

Niets meer aan de orde zijnde wordt de vergadering, met dank aan de aanwezigen voor 

hun inbreng, om 21.50 uur gesloten. 


